
BALIOZKO PROPOSAMENA

Ikusten ari gara gaur egungo iragarkiak ez direla eraginkorrak pertsonengan. Sare

sozialetan ateratzen zaizkigun iragarkiak normalean ekidin egiten ditugu ia begiratu

gabe, horregatik pentsatu dugu irakargi eraginkor eta on batzuk egitea garrantzitsua

iruditzen zaigu. Sare sozialetan ateratzen zaizkigun enpresa horien publikoarekiko

hurbilketa hori ona izatea da gure helburua. Honekin, enpresaren emaitzak hobeak

izatea lortuko dugu. Gehienetan, iragarkian instagrameko istorien tartean ateratzen

dira, eta argi dago jendeak ez duela arreta asko prestatzen horrelako gauzei. Gaur

egun, enpresa bat arrakastatsua izateko, pertsonengana iritsi behar da eta hori ez da

batere erraza. Hori lortzera, lagunduko dugu gure enpresan, LENN STUDIOS.


